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Saxat från styrelsen 2019-12-03 

 
Sista styrelsemötet för i år - vi passade på att gratulera ett ”födelsedagsbarn” och festade på lite 
julmat. 
 
Föreningen har i år fått en bra inkomst sedan vi sålde VKBR-registret till Arkiv Digital. När det 
gäller registrering så är det många medlemmar, som under åren har hjälpt till med detta. 
Styrelsen känner därför att vi vill göra något arrangemang för dessa under våren. Vi hoppas 
förstås också på en fortsättning med registrering. Hela Värmland är ju inte klart än och alla har 
inte tillgång till Arkiv Digital. 
 
Medlemsantalet har ökat något sedan sist. Nu är vi 1521 medlemmar. Vi kommer att 
intensifiera våra ansträngningar att bli fler och här ser vi gärna att våra medlemmar hjälper till! 
 
Det blev mycket prat och genomgång av det myckna material, som ska tas fram inför årsmötet 
den 15 februari bl a budget, verksamhetsberättelse och verksamhetsinriktning. 
 
Sveriges Släktforskarförbund ska genomföra en samrådskonferens i mars och föreningen 
kommer att skicka en styrelsemedlem dit. 
 
Vi hade lite diskussioner kring tidningen VärmlandsAnor och vår redaktör deltog per telefon. 
Redaktionskommittén ska ha ett möte i mellandagarna, när redaktören finns i närområdet. 
Tidningen är mycket uppskattad och vi vill fortsätta att komma med bra och innehållsrika 
nummer 
 
Fortsatta diskussioner inför Släktforskningens dag den 18 januari. Det mesta är på plats när det 
gäller utställare och föredrag. 
 
Diskussion har förts med Folkuniversitetet om ett närmare samarbete kring deras kursutbud när 
det gäller släktforskningskurser. Vi kommer att engagera oss mer och hjälpa till att föreslå 
utbildningar och att hitta studieledare, men när det gäller genomförande så står FU för det. 
 
Det blev ett något längre möte än vanligt, men vi tyckte nog att vi gjort ett bra arbete när vi 
kunde avsluta mötet. 
 

Tills nästa gång – GOD JUL och GOTT NYTT ÅR! 
 
Eva Lejrin 


